



遵道幼稚園

Abiding Kindergarten

地址：新界元朗南邊圍地段 239 號地下(元朗西鐵站 B 出口) 電話:(852)2475 6996 傳真:(852)2475 2113
 網址:www.abiding.edu.hk 電郵地址：info@abiding.edu.hk

全校通告(七)

2016-2017 年度上學期

敬啟者：



推行「EVI App」應用程式

為加強家校通訊的效率，以及響應環保減少用紙，學校於 2016 年 10 月正式開始試行 EVI App，屆時學校的通告均會利用該 EVI App 內的「電子通告」系統，以電子形式讓家長即時閱查及回覆，方便快捷。試行期間，家長將同時接收手機的電子通告及學校派發的紙面通告，**惟家長仍然需要以紙面通告簽署回條交回學校**，多謝合作。

EVI 公司的「EVI 兒童教育資訊網 - 學生帳號通知書」，內有家長戶口資料，資料內附有用戶**登入名稱和密碼**，家長可按附上的操作指引，透過智能手機或平板電腦內的「Play 商店」或「APP STORE」，搜尋及下載「EVI App」應用程式。家長登入系統後，便可查閱「通告」、「行事曆」、「相冊」、「學校資料」或突發情況停課的安排。

如有任何查詢，請致電本校:2475 6996 或 EVI 會員服務專線:2114 0333 查詢。

此致

貴家長

遵道幼稚園啟
2016年10月15日



遵道幼稚園

Abiding Kindergarten

Address: G/F, Nam Pin Wai No.239, Yuen Long, N.T.(Yuen Long Westrail Exit B) Tel : 2475 6996 Fax :2475 2113
Website:www.abiding.edu.hk E-mail : info@abiding.edu.hk

School Notice 7

1st Term 2016-2017

Dear Parents:

Implement the "EVI App" application



15th October, 2016

In order to enhance the efficiency of home-school communication and to reduce paper consumption out of corner to environmental protection, we have started the trial of the EVI electronic bulletin system in October 2016. It will provide parents with a quick and convenient way to stay updated and correspond with the school. During the trial period, the parents will receive electronic notices on their smart phone or other device as well as paper notices. However, the parents still need to return a paper version to the school, by answering notices in writing. Thank you for your cooperation.

The "EVI Children's Education Information Network - student account notice" provides the parent account information which includes the user login name and password. Please follow the attached operating instructions. You can search for and download the EVI App directly on your smart phone or tablet device through the "Play Store or APP STORE". After logging into the system, you can check the "Notifications," "Calendar," "Photos," "School profile," or "Special arrangements" for school purposes.

For inquiries, please call our school: 2475 6996 or EVI Member Services Hotline: 2114 0333.

Abiding Kindergarten